



Honourable Deepak Obhrai, P.C.
Member of Parliament
Calgary Forest Lawn

Media Release

For Immediate Release

March 8, 2016

(Français suit)

Obhrai calls for more focus towards empowering women and girls

OTTAWA – Conservative Party International Development Critic Deepak Obhrai today called on the federal government and the international NGO community to focus more attention towards improving the lives of women and girls in vulnerable situations around the world.

“On International Women’s Day, we can certainly celebrate the social, economic, cultural and political achievements of women around the world. I salute the men and women who dedicate themselves to championing women’s rights and gender parity.

Great strides have been made, but still in many parts of the world, women and girls suffer from gender based violence, discrimination, forced child marriages and the interruption of education. From refugees of Syria, to victims of natural disasters, when a crisis occurs, women and girls are more negatively affected and face greater challenges.

Therefore, it is necessary that Canadian and international efforts be refocused to better address the problems facing women and girls around the world,” Mr. Obhrai said.

-30-

Ottawa Office:

Room 426N Centre Block
House of Commons
Ottawa, Ontario
K1A 0A6
Tel: (613) 947-4566
Fax: (613) 947-4569



Constituency Office:

Radisson Centre
Suite 225, 525-28 Street SE
Calgary, Alberta
T2A 6W9
Tel : 403-207-3030
Fax : 403-207-3035



Honourable Deepak Obhrai, P.C.
Member of Parliament
Calgary Forest Lawn

Media Release

Pour diffusion immédiate

Mars 8 , 2016

M. Obhrai demande une multiplication des efforts visant à soutenir les femmes et les filles

OTTAWA – Le porte-parole du Parti conservateur en matière de développement international, Deepak Obhrai, a appelé aujourd’hui le gouvernement fédéral et la communauté des ONG internationales à accorder plus d’attention à l’amélioration de la vie des femmes et des filles dans des situations vulnérables partout dans le monde.

« En cette Journée internationale de la femme, nous pouvons certainement célébrer les réalisations sociales, économiques, culturelles et politiques majeures des femmes partout dans le monde. Je salue les hommes et les femmes qui se consacrent à la défense des droits des femmes et de l’égalité entre les sexes.

Nous avons réalisé de grands progrès, mais dans de nombreuses régions du monde, les femmes et les filles souffrent encore de la violence et de la discrimination fondée sur le sexe, ainsi que des mariages précoces forcés et de l’interruption des études. Qu’il s’agisse de réfugiées syriennes ou de victimes de catastrophes naturelles, dans les situations de crise, les femmes et les filles subissent un effet négatif plus marqué et doivent surmonter des défis plus grands.

Par conséquent, il faut recentrer les efforts canadiens et internationaux afin de mieux répondre aux défis que doivent surmonter les femmes et les filles du monde entier, a déclaré M. Obhrai. »

-30-

Ottawa Office:

Room 426N Centre Block
House of Commons
Ottawa, Ontario
K1A 0A6
Tel: (613) 947-4566
Fax: (613) 947-4569

**Constituency Office:**

Radisson Centre
Suite 225, 525-28 Street SE
Calgary, Alberta
T2A 6W9
Tel : 403-207-3030
Fax : 403-207-3035